

Franckesche Stiftungen zu Halle

Pauli Manutii Epistolarum Libri XII

Manuzio, Paolo

Lipsiæ, Apud Johann. Herebord. Klosium, Anno 1707.

VD18 11417161

Eidem, Patavium. Epist. LII.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:hbz:ha33-1-198567

nè scribere, non qui pauca multis, sed qui multa paucis. Qvo ego in genere aliquando posse cupio; tu, ut video, jam potes. Tribus enim versiculis quid non complecteris? Tuam narras in scribendo diligentiam, meam objurgas negligentiam. De meorum librorum instauratione rectè me admones, de tuorum venditione apertè. Denique otiosi nihil est: sententiæ numerò propè, quot verba: ut mihi, quemadmodum promiseras, argumentum satis superq; dederis. Sed meæ cessationis causam, ut dixi, conjicis ipse per te. Libros autem meos, propè adest, cum editurus sum. De tuis egi diligenter, & ago. Si quæris, quid profecerim: nihil adhuc; sed spem non adjeci. Quamquam incredibile est, quam difficile sit ab istis pecuniam exprimere: quem eventum res habitura sit, ignoro: à me nihil omittitur, quò minus & ex sententia conficiatur, & quam citissimè. Vale. Venetiis.

EIDEM, PATAVIUM.

EPIST. LII.

Hæc maximam partem est jocosa.

PUtasti fore, ut ego te abeuntem literis prosequerer? Non tu id quidem unquam. Convenerat enim, ut argumentum à te expectarem. Argumentum igitur potest expectare meus in te amor? qvo nihil uberius nec est, nec unquam fuit. Itaque statim, ubi tu profectus es, cum me repentina quædam voluntas excitasset, arripui calamum, neque sum veritus, ut me scribentem sententia deficeret.

Hui,

Hu
ten
Qv
cui
mib
viv
xia
tan
run
ben
mit
neg
rebr
lam
hæc
brif
con
char
qv
cun
pug
liga
Ac
rust
nam
ipse

calam